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Eredményes 
az OTP munkája 

Megyei párt- és tanácsi vezetők megbeszélése 
a takarékpénztár vezérigazgatójával 

M'óta az Országol Takarékpénztár foglalkozik a tanácsok 
költségvetési gazdálkodásának pénzügyi lebonyolításával, 
fejie'ztési alapjának kezelésével, betéti és hiteiügyeinek in. 
tézésévcl, a megyei nárt- és tanácsi sze-vek fokozott f'gyc-
lemmel kísérik a lakossági és kommunális bank tevékeny-
ségének alakul sát. Szerdán délelőtt Török Lászlónak, a 
megyei igazgatóság vezetőjének jelintése alapján Szirmai 
Jenővel, az OTP vezériga-gatójávai folytatott megbeszélé-
sen értékelték a Csongrád megyei igazgatóság tevékenysé-
gét. A megyei tanács székházában tartott megbeszélést dr. 
Perjési László, a megyei tanács elnöke vezette. Részt vett 
dr. Komócsin Mihály, a megyei pártbizottság első titkára, s 
több, megyei és szegedi párt- és tanácsi vezető, valamint 
az Országos Takarékpénztár osztályvezetők 

egy évvel ez- tének értékelésével. 

szére lehetővé teszik ilyen-
formán, hogy új, korszerű la-
kásba költözhessenek, az 
úgynevezett régi cselédházak-
ból. . 

Értékelték a tanácsok pénz-
gazdálkodását, foglalkoztak az 
OTP hálózatfejlesztési fel-
adataival, a szolgáltatás fej-
lesztésével. Továbbra is szük-
séges: minél többen vegyék 
igénybe a mezőgazdasági hi-
teleket. S nagyobb vállala-
toknál szervezzék meg az át-
utalási betétszámlák gondo-
zását, hogy a munkásoknak 
ne kelljen munkaidő alatt el-

Kovács távozniok különböző szolgál-
tatások ellenértékét befizet-
niük. 

Az 1978. évi feladatokkal 
kapcsolatban hangsúlyozták 
az OTP vezetői, hogy'tovább 
szélesítik az elektronikus 

A legutóbb 
előtt tartott értekezletükön Imre, a megyei tanács elnö-
meghatározott gazdaságpoli- kének általános helyettese, 
tikai feladatokat eredménye- Török József, a városi pártbi-
sen teljesítette a megyei igaz- zottság első titkára, és Papp 
gatósag — állapították meg. Gyula, Szeged megyei vá-
Elismerésre méltó munkát rosi tanácsának elnöke is 
végzett a lakossági betétek részletesen szóltak arról, hogy adatfeldolgozást, mindent el-
kezelésében, a kölcsönök fo- milyen jelentős e fontos épí- követnek, hogy még eredmé-
lyósításában. A betétállo- tőmunkával kapcsolatos ban- nyesebb legyen a tanácsok és 
mány Csongrád megyében ki tevékenység. Tavaly a a lakosság Csongrád megyei 
előreláthatóan több mint 600 tervezett 4 ezer 451 lakással bankjának tevékenysége; 
millió forinttal növekedett, s szemben, a jelentés szerint emelkedjék a betétállomány, 
ma már magközelíti az 5 több mint 5 ezer épült. A zökkenőmentes legyen a la-

tervezett 1524 állami lakással kásépítkezések bonyolítása, 
szemben csak 1512-öt adtak finanszírozása, a hitelakciók 

milliárd for intot Különösen a 
második félévben volt erőtel-
jesebb a betétállomány gya- át. Viszont a magánlakás-épí- szervezése. A tanácsok be-
rapodása. 

Az e múlt évi megbeszélé-
sén ls' részletesen foglalkoz-
tak az ifjúsági betétállomány 
fejlesztésének kérdéseivel. 212 épült. 
Több évi stagnálás után né- Számót adott az OTP me-
rni fejlődés tapasztalható. Az gyei igazgatósága az úgyne-
elmúlt évre tervezett 1750 vezett saját beruházási la-
betéttel szemben 1952 volt a kásépítési terv teljesítéséről 
növekedés, és ezzel az év vé- is. A jelentés szerint igen 
gére elérték a 13 ezer 684 da- magas az áthúzódó lakásál-
rabot. Üj szolgáltatásként ve- lomány száma. Ezért kérték 
zette be az OTP a múlt év a párt- és tanácsi vezetők 
elején a takaréklevél jellegű vizsgálják meg annak okát, 
betétgyűjtést. Az év végére miért húzódik el egyes épü-
elérték a 76 és fél millió fo- letek befejezése. Szóvátették, 
rintot. Megnőtt a gépkocsivá- hogy igen magas a garzonla-
sárlással kapcsolatos előtör- kások tervezett költsége. Azt 
lesztések száma is. is megvizsgálják, hogyan — 

Az előző évhez mérten lehetne az árakat csökkente-
emelkedett a hitelállomány is, ni, és a már felépített gará-
amely ma már meghaladja a zsokat értékesíteni. Az OTP 
4 milliárd forintot. Elsösor- vezérigazgatója elmondotta: a 
ban a lakásépítési és -vá- garázsok értékesítésének 
sárlási, valamint a mezőgaz- megkönnyítésére kölcsönala-
dasági termelési kölcsönök pot biztosítanak a vásárlók-
miatt emelkedett. De nem nak —, ha igénylik — 20 ezer 
csökkent a lakáskarbantartá- forintos személyi hitelt is ad-
si és felújítási hitelek szá- nak 24 hónapra, 
ma sem. A személyi hitelek A telepszerű magánerős la-
záróállománya meghaladja a kásépítkezéseket nehezíti, 
36 millió forintot, s több hogy sok esetben nem tudják 
mint 12 százalékkal maga- betartani a műszaki-gazdasá-
sabb, mint az egy évvel ko- gi normatívákat, elsősorban a 
rábbi összeg. Az áruvásárlá- megyében meglevő talajadott-
si kölcsönök összege 128 mii- súgok miatt. A vállalatok 
lió forint. Legnagyobb mér- munkáslakás-igényeinek ki-
tékű volt a kereslet a búto- elégítésére a felépült több-
rok, a háztartási gépek, s a szintes lakásokból tavaly 607-
televízió i r án t Az elmúlt év- et értékesített az OTP. Én-
ben a családalapító fiatalok nek nagyobb részét Szegeden 
kölcsönét közel 40 százalék- és Hódmezővásárhelyen épí-
kal többen vették igénybe. tették fel. Most megállapo-

A megyei és a szegedi párt- dás született arra, hogy ezt 
és tanácsi vezetők közül töb- az akciót kiterjesztik az ál-
ben foglalkoztak a telekérté- lami gazdaságok központjai-
kesítés, a lakásépítés helyze- ra, ha igénylik, dolgozóik ré-

Yéleménykü önbségek 

té3sel kapcsolatos terveket ruházási tevékenységét idő 
túlteljesítették. A 3 ezer 572, szerű információkkal, s még 
úgynevezett magánlakáshói jobb együttműködéssel kí-
kölcsöntámogatással 3 ezer vánják biztosítani. 

Olasz 
szakszervezeti 

delegáció 
látogatása 

A SZOT meghívására ja-
nuár 9—12. között látogatást 
tett Magyarországon az Olasz 
Általános Munkásszövetség 
(CGIL), a Munkásszakszer-
vezetek Olasz Szövetsége 
(CI3L) és az Olasz Munkás-
szövetség (UIL) közös kül-
döttsége. Az olasz szakszer-
vezetek képviselői és a SZOT 
vezetői nyílt baráti légkör-
ben lezajlott megbeszélésein 
kölcsönösen tájékoztatták 
egymást országaik szakszer-
vezeti mozgalmának tevé-
kenységéről, feladatairól, és 
véleménycserét folytattak a 
nemzetközi szakszervezeti 
mozgalom időszerű kérdései-
ről, az együttműködésről. 

Az olasz vendégek csütör-
tökön elutaztak hazánkból. 

Illést tartott 
a Minisztertanács 

A kormány Tájékoztatási 
Hivatala közli: a Miniszter-
tanács csütörtökön ülést tar-
tott. 

A kormány megtárgyalta a 
tudománypolitika időszerű 
állami feladatait és részletes 
munkaprogramot fogadott el 
az 1978—1980. évek közötti 
tennivalókra. A kormány fel-
hívta a miniszterek és az 
országos hatáskörű szervek 
vezetőit, hogy tegyék meg a 
szükséges intézkedéseket a 
határozat végrehajtására, kü-
lönösen a kutatás-fejlesztés 
társadalmi-gazdasági haté-
konyságának növelése, a tu-
dományos munka színvona-
'ának emelése, a kutató-fei-
'esztő tevékenység tervszerű-
ségének fokozása érdekében. 

Az igazságügy-miniszter 
előterjesztésére a Miniszter-
tanács rendeletet hozott az 

Púja Frigyes Etiópiában 
Addisz Abebában meg- a Magyar Népköztársaság 

kezdődtek a hivatalos tár- nemzetközi szolidaritási po-
gyalások Púja Frigyes kül- litikája szellemében min-
ügyminiszter és Feleke Ged- dent megtesz a haladó rend-
le Giorgisz etiópiai kül- szerek támogatására. Rá-
ügyminiszter között - • je- m u t a t o t t , hogy Magyaror-
lentette a TASZSZ hírügy- . . , . , ' , 
n 5 k s é g szág minden támogatast 

Púja Frigyes a megbészé- nóegad áz etiópiai dolgo-
léseken hangsúlyozta, hogy zók forradalmi harcához. 

Összkomfortos városrész 
A földszintéit a l a k o s s á g s z o í s á l a l á b a n 

Nemcsak a lakosság tudja, sét nem engedi a fogadószin- vító részleg, könyvtár és vi-
mit, hogyan kellett volna ten. rágüzlet szolgálja majd az 
jobban, szebben csinálni, Ha a tízemeletes épületek- arra lakók kényelmét. A 136. 
amikor birtokába veszi egy- ben jelentősebben növelik a számú ház fogadószintjén 
egy ú j városrész épületeit, fogadószint belmagasságát, nyomtatványboltot nyit a 
hanem a tervezők, az építrte- 180 négyzetméternyi hasznos DELTA, a 137-ben IKV-iro-
tők is. A házgyári épületek alapterületet nyernek. Nem dák kapnak helyet, a 138. 
úgynevezett fogadószintje is volt könnyű dolga a városi szám alatt pedig gyermekor-
sok fejtörést okozott már ; ho_ tanács tervosztályának, ami- vosi rendelő lesz, és a város-
gyan lehetne gazdaságosab- kor az épülő Északi városrész g a zdálkodási vállalat e 'yik 

i a garázsnak I/A és I/'B ütemének bizo- , .. ban kihasználni a garázsnak központja. nem alkalmas kis „boxokat". nyos típusú épületeiben hasz-
Vannak olyan épületek, nosítani akarta a fogadószin- H a mindez elkészül, Sze-

amelyeknek földszintje 1 mé- tet. A „van" és a „nincs" a l . gednek itt lesz a legösszkom-
ter 60 centi magas, jószeré- ternatívájából — némi komp- fortosabb, ú j városrésze. 
vei ez semmire nem használ- romisszummal — mégis a 
ható. Ezekben a házakban"a „legyen, még ha ideiglenesen 
közösségi helyiségeket a ma- is" győzött. Az I/A ütemben 
gasföldszinten alakították ki, 180 négyzetmétert kap a 
a lakásoktól „ellopva" a hasz- 301-es épületben a DELTA 
nos négyzetmétereket. (Így Kereskedelmi Vállalat, ahol 
egy-egy épület egy-egy la . barkács- és kölcsönzőboltot 
kással lett szegényebb.) nyit. A FOKA központi rak-
Egyes ötszintes lakóházak- tárat és szociális helyiségeket 
ban a l if thatár szabott kor- üzemeltet majd a 302-.es épü-
látot a fogadószint jelentő- letben, és itt kap helyet a 
sebb növelésének, de a bel- Volán Tröszt egyik szervize 
magasság még elegendő volt is. A 303-asban a ZÖLDÉRT 
ahhoz, hogy garázsokat és kap egy nagy al»ut»r"''-v'"ű 
lomtároló helyiségeket tud- elárusítóhelyet A 342-esépü-
janak kialakítani. let földszintjét a T A . n „ u í 

Az a gyakorlat, hogy szol- rendezi be, és iskolai szem-
gáltatóhálózat, üzletek nél- léltető- és audiovizuális esz. 
kül épülnek százával, ezrével közöket sportszereket á rus í t 

Ch. A. 

állami vállalatról szóló tői-
vény végrehajtására. 

Az építésügyi és városfej-
lesztési, valamint az igazság-
ügy-miniszter javaslatára a 
kormány módosította az ál-
lampolgárok telek-, lakás- és 
üdülőtulajdonáról szóló egye? 
korábbi rendelkezéseit. 

A pénzügy-, az építésügyi 
és városfejlesztési, valamin: 
a munkaügyi miniszter elő-
terjesztésére a kormány ha-
tározatot hozott a szervezet1 

akcióban épült, vagv vásá 
rolt, személyi tulajdonba? 
levő lakások forgalmának 
egyes kérdéseiről. A kormán* 
bővítette a csereindokok, va 
lamint a visszavásárlásra feJ 
ajánlható lakások körét. 

A Minisztertanács tit 
kársága vezetődének előter 
.iesztése alapién a kormám 
felhívta a minisztereket és 
az országos hatáskörű szer-
vek vezetőit, hogv megvizs-
gálva az országgyűlés decem-
beri ülésszakán elhangzott 
képviselői észrevételek és ja 
vasiatok megvalósításának 
lehetőségeit, tájékoztassák 
arról az országgyűlés elnö-
két, valamint az indítványo-
zó képviselőket. 

A Minisztertanács ezután 
egyéb ügyeket tárgyalt. 

(MTI) 
(Kommentárunk a 3. olda-

lon.) 

A z M S Z M P 
küldöttségének 

programja 
A Magyar Szocialista 

Munkáspárt Központi Bi-
zottságának küldöttsége, 
amely Övári Miklósnak, az 
MSZMP KB PB tagjának, a 
Központi Bizottság titkárá-
nak vezetésével a Német 
Kommunista Párt (DKP) 
vezetőségének meghívására 
tartózkodik az NSZK-ban, 
szerdán Saarbrückenbe lá-
togatott. 

Itt a DKP Saar-vidéki ke-
rületi elnöksége tájékoz-
tatta a magyar delegációt 
a tartományi pártmunka 
gyakorlatáról és feladatai-
ról. 

A Szadat egyiptomi elnök 
egyoldalú kezdeményezéseit 
elítélő arab államok vezetői 
a jövő hónapra halasztották 
tervezett ú jabb csúcsértekez-
letüket — közölték csütörtö-
kön Bejrútban táiékozott pa-
lesztin forrásokból. A halasz-
tás — vélik palesztin körökben 
— lehetőséget teremt arra, 
hogy a tripoli csúcsértekez-
leten részt vett országok 
eredményesen közvetítenek 
a közel-keleti rendezés mó-
dozataival illetően eltérő né-

zeteket valló Irak és Szíria 
között. Ha e kísérleteket si-
ker koronázza, a tervezeit 
tanácskozást február elején 
Bagdadban rendezik meg 
Ezzel kapcsolatban Bejrút-
ban utaltak arra, hogy 
Huari Bumedien algériai el-
nök. aki csütörtökön fejezte 
be 10 napos közel-keleti kör-
útját , komoly erőfeszítéseket 
tett Damaszkusz és Bagdad 
közti véleménykülönbségek 
áthidalására. 

lakások, nem bizonyult he-
lyesnek. A cél az, hogy há-
zon kívül is komfortos életet 
élhessenek az ú j városrészek 
'akói. A fogadószintek kínál, 
nak is ú j lehetőségeket. A 

A Csongrád megyei Vendég-
látó Vállalat kap területet, 
véglegesen a 318-as házban, 
rétesbolt és presszó- céljára. 
Ugyanitt üzemel majd élel-
miszerüzlet is, ideiglenesen. 

Maros utca—Lenin körút— az ABC-áruház fölépítéséig. 
József Attila sugárút hatá- A 319-ben hírlapüzlet létesül, 
rolta, úgvnevzett „J" terület és ideiglenes élelmiszerbolt. 
házai jó példát szolgáltatnak 
a helyiségek okos kihaszná-
lására. (Odesszában azonban 
nem minden lakó szagolja 
szívesen az állandóan fölfelé 
áramló halászlé illatát.) A 
KÖJÁL — a megfelelő szel-
lőztetés hiánya miatt — bi-

A 320-as épületben -orvosi 
rendelő és az AGROBER iro-
dái kapnak helyet. 

Az I/B ütemben, a 124— 
129. szám alatt órásüzlet, Pa-
tyolat-fiók, könyvszaküzlet, 
papír- és írószerbolt, GELKA. 
szerviz, presszó-rétesbolt, öre-

zonyos tevékenységek végzé- gek napközi otthona, cipőja-

Négytagú legénység 

Folytatja munkáját 
a Szaljut 

A Szaljut—6 űrállomás 
immár négytagúvá bővült 
személyzete csütörtökön 
megkezdte első munkanap-
ját Romanyenko, Grecsko, 
Dzsanibekov és Makarov 
igen sok feladatot old meg 
együtt 

A csütörtöki munkanap 
egyik legérdekesebb része 
az a biológiai kísérletsoro-
zat, amely a mikroorganiz-
musok sejtszaporodását és 
növekedését vizsgálja a 
kozmikus körülmények kö-
zött. Ez a kísérlet része a 
közös szovjet—francia űr-
kutatási programnak és a 
szükséges berendezés is a tétele 
szovjet és francia tudósok , , „ 
közös munkája. A csütörtö- l é g n y o m á s é r t é k e 

gálatok, az űrhajó műsze-
reinek és berendezéseinek 
ellenőrzésével összefüggő 
feladatok, a Föld megiigye-
lésével, fényképezésével 
összefüggő munkák és te-
levíziós közvetítéseket is 
előirányoztak. 

A négytagú személyzet 
munkanapja reggel nyolc 
órakor kezdődött. Az űrha-
jósok kiváló hangulatban, 
igen jó egészségi állapot-
ban láttak munkához, a 
hármas űrkomplexum va-
lamennyi berendezése nor-
málisan működött. Az űr-
állomáson a levegő össze-

nedvességtartalma, a 
csaknem 

1 

ki programban ugyanakkor azonos volt a földi körül-
szerepeltek technikai vizs- menyekkel. 
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